
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 519
van KAROLIEN GROSEMANS
datum: 18 februari 2022

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Wateroverlast Herk-de-Stad  -  Evaluatie en maatregelen (2)

In mijn schriftelijke vraag nr. 276 van 16 december 2021 vroeg ik de minister naar de 
evaluatie van de wateroverlast in de gemeente Herk-de-Stad en naar de maatregelen die 
genomen kunnen worden. Graag had ik hierover wat bijkomende gegevens opgevraagd.

1. In het antwoord geeft de minister aan dat de realisatie van bijkomende 
beschermingsdijken in de omgeving van de Neerstraat en Stationsstraat wordt 
voorbereid en dat de bestaande dijken in de omgeving van de Vroentestraat worden 
geoptimaliseerd. De VMM (Vlaamse Milieumaatschappij) zou hierover overleg plegen 
met de gemeente Herk-de-Stad. 

Heeft dat overleg al plaatsgevonden? Zo ja, wat waren de conclusies? Is er al in een 
concreet tijdpad voorzien voor de realisatie van deze beschermingsdijken?

2. Welke middelen worden vrijgemaakt voor de realisatie van deze bijkomende 
beschermingsdijken en de optimalisatie van de bestaande dijken?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD 
op vraag nr. 519 van 18 februari 2022
van KAROLIEN GROSEMANS

1. Het overleg is doorgegaan op woensdag 9 maart. Tijdens dit overleg werden de 
voorstellen van de VMM voor de realisatie van de beschermingsdijken besproken met 
de gemeente. Een belangrijk aandachtspunt is de realisatie van de goede afwatering 
van de buitendijkse gebieden. Dit zal nu in eerste instantie verder onderzocht worden 
in overleg met Aquafin. Een gedetailleerd tijdspad is nog niet bepaald. 

2. De kostprijs van de beschermingsdijken is vandaag nog niet gekend.


